
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE (første – konstituerende - møde efter generalforsamlingen) d 11 mal 2010.  

Der henvises til dagsordenen. Indkaldt af ny-gen-valgt formand Henning S Mortensen 

Tilstede: Henning S Mortensen, Birger Jensen, Jørn Raahede, Kristina Larsen, Fritz Müller (13) Erik Hvidberg 

Jørgensen   -  3 fraværende. 

Pkt 1 og 2. Referaterne godkendes  

Pkt 3 Bestyrelsen konstitueres  uden ændringer   : næstformand  Erik Hvidberg Jørgensen 

                                                                                           Sekretær  Henrik Møller                                 

                                                                                           Kasserer    Jørn Raahede 

                                                                                           Hjemmesideansv. Kristina Larsen  

                                                                                           Ny suppleant   Fritz Müller   (13) 

Pkt 4  Tryg fonden har elektronisk ansøgningsskema, med ansøgning x1 årligt , 2 kategorier, som vi næppe 

kan falde ind under. 

Pkt 5  LAG fonden nævnes, vil blive undersøgt nærmere (Kristina) www.LAG-toender.dk 

Pkt 6 Korrespondancen med bane Danmark gennemgås, vi vil svare tilbage, at en oprydning ca 20 meter ind 

til hver side må være et minimum. Fritz anfører at man hurtigt vil kunne spare penge ind til dette ved slukke 

lysene i standerne der – og andre steder hvor banedriften er nedlagt.NB matrikelnumrene kan findes på 

nettet. 

Pkt 7 og 8 Jeg tror vi må konkludere, at vi næppe får penge til ”allé byggeri” i ordets egentlige betydning. 

Der refereres fra Hennings og mit møde med kommunen, og deres forslag om ”partnerskabs-aftaler” – 

kommunalt samarbejde med kreative grundejerforeninger.                                                                                                                                              

Vi nævner muligheden for opsætning af traffikbremsende ”plantekasser”  træ? Beton? Andet? , måske med 

plads til 2-3 træer på stratetiske steder – kunne give lidt ”allè-fornemmelse”. Kan vi skaffe solidaritet 

omkring lodsejer del i egenfinanciering? Alternativer? Alle går i ”tænketank” til næste møde. 

Pkt  9 Udover ovennævnte gennemgås processen omkring den bløde kurve ved Bargumsvejkrydset – og det 

understreges at de bløde traffikanters forhold ikke bør glemmes i processenbør. Men kommunen HAR lovet 

os en høring (kontaktperson Helmuth Beth) 

Pkt 10 Hjemmesiden mangler lidt opdatering, kommer. Forside? Når den endelige tegning af 

Bargumsvejkurven foreligger, vil vi lægge den ind som forside.  

Pkt 12  Intet 

Pkt 13 Så snart Henning modtager det første tegningsudkast, indkaldes HURTIGT til bestyrelsesmøde. 

Herefter kan næste ordinære møde planlægges 

Referent Erik Hvidberg Jørgensen 



             


